
Title (en)
Cooking device with a grid for supporting food

Title (de)
Kochgerät mit einem Gitter zur Auflage von Zubereitungsgut

Title (fr)
Appareil de cuisson doté d'une grille pour le support des produits alimentaires

Publication
EP 2161505 A2 20100310 (DE)

Application
EP 09167219 A 20090805

Priority
DE 102008041513 A 20080825

Abstract (en)
The grill (11) has a garnishing area (12) for the prepared food, and has a tilting device having the connecting rods (18,19), which form a connecting
device. The connecting device is brought in contact in the connecting track of a cooking device in a preparation chamber. The connecting device
has a vertical installation height dependent on the height of the connecting track such that the tilting angle of the grill is bounded against a horizontal
level in a defined deployed position of the grill. An independent claim is included for a cooking device with a receiving and guiding device for
inserting and carrying in and from the preparation chamber.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Gitter zur Auflage von Zubereitungsgut, mit einem Auflagebereich (12) für das Zubereitungsgut, wobei eine
Kippschutzvorrichtung mit zumindest einem Kulissenelement (18, 19), welches zum Eingriff in eine Kulissenbahn (10) einer in einem
Zubereitungsraum (3) eines Kochgeräts (1) anbringbaren Kulissenvorrichtung (7) ausgebildet ist und welches abhängig von der Höhe (h) der
Kulissenbahn (10) eine vertikale Bauhöhe derart aufweist, dass der Kippwinkel des Gitters (11) gegenüber einer Horizontalebene in einer
maximalen Auszugstellung definiert begrenzt ist. Die Erfindung betrifft auch ein Kochgerät mit einem derartigen Gitter.
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